

ECONOMIC REVIEW

A Core Journal in China
A Core Journal in Humanities and Social Sciences in China
A Journal Indexed in the CSSCI
A Top Journal in Economics in China
A Journal Financially Supported by the National Social Science Foundation of China

ECONOMIC REVIEW

经济评论

ECONOMIC REVIEW

全国中文核心期刊·全国人文社会科学核心期刊·CSSCI来源期刊
全国优秀经济期刊·国家社会科学基金资助期刊

- Wang Liyan and Ma Guangrong
The Impact of Transfer Payments on Regional Economic Growth: An Empirical Analysis through Spatial Regression Discontinuity Design
- Shao Wenbo, Kuang Xia and Lin Wenxuan
Informationization and the Demand for Skilled Labor: Empirical Evidence Based on Micro-level Enterprises in China
- Gao Ming and Tang Lixia
Accurate Identification of the Multidimensional Poverty: Based on the Modified Multidimensional Poverty Measurement Method of FGT
- Duan Zhimin
International Trade, Skill Adjustment and Occupational Choice: An Empirical Study of China
- Chen Fenglong, Xu Kangning and Wang Meichang
High Speed Railway Development and Urban-Rural Income Inequality: Evidence from Chinese Cities

经济评论

(总) 第二一〇期

二〇一八年第二期

- 王丽艳 马光荣
财政转移支付对地区经济增长的影响——基于空间断点回归的实证研究
- 邵文波 匡霞 林文轩
信息化与高技能劳动力相对需求——基于中国微观企业层面的经验研究
- 高明 唐丽霞
多维贫困的精准识别——基于修正的FGT多维贫困测量方法
- 段志民
国际贸易、技能调整与职业选择——来自中国的经验证据
- 陈丰龙 徐康宁 王美昌
高铁发展与城乡居民收入差距：来自中国城市的证据

Vol.210 No.2 2018

Wuhan University



Microblog



WeChat

ISSN 1005-3425



9 771005 342181

Price: 15.00 CNY

2 2018 武汉大学主办